
 PROTOKÓŁ Nr XXII/11
z XXII sesji Rady Miejskiej w Ścinawie 

w kadencji 2010-2014
z dnia 28 listopada 2011 r.

Obrady sesji Rady Miejskiej rozpoczęto o godz. 10.00 w sali widowiskowej Centrum Turystyki i Kultury 
w Ścinawie.

Wszyscy radni byli obecni. 

Ad. 1. Otwarcie sesji oraz powitanie gości.

Ad. 2. Stwierdzenie quorum.
Przewodniczący  Rady  Miejskiej  -  Krzysztof  Marek  dokonał  otwarcia  XXII  Sesji  Rady  Miejskiej  
w Ścinawie.
Następnie stwierdził, że zgodnie z załączoną do protokołu listą obecności w sesji Rady na 15 członków 
Rady  uczestniczy  15  radnych,  co  stanowi  quorum  przy  którym  Rada  Miejska  w  Ścinawie  może 
podejmować prawomocne uchwały (lista obecności stanowi załącznik nr 1 do niniejszego protokołu).
Następnie Przewodniczący przedstawił porządek obrad na XXII sesji Rady Miejskiej w Ścinawie.

 1. Otwarcie sesji oraz powitanie gości.
 2. Stwierdzenie quorum.
 3. Ewentualne zmiany porządku obrad.
 4. Zatwierdzenie protokołu z sesji Rady Miejskiej w Ścinawie:

 1) Nr XIII/11 z dnia 21 czerwca 2011 r.
 2) Nr XIV/11 z dnia 28 czerwca 2011 r. 
 3) Nr XV/11 z dnia 17 sierpnia 2011 r.
 4) Nr XVI/11 z dnia 25 sierpnia 2011 r.
 5) Nr XVII/11 z dnia 07 września 2011 r.
 6) Nr XVIII/11 z dnia 13 września 2011 r.
 7) Nr XIX/11 z dnia 15 września 2011 r.
 8) Nr XX/11 z dnia 28 września 2011 r.
 9) Nr XXI/11 z dnia 28 października 2011 r.

 5. Interpelacje i zapytania radnych.
 6. Wolne wnioski.
 7. Zapytania sołtysów.
 8. Rozpatrzenie projektów uchwał i podjęcie uchwał w sprawie:

1)  rozpatrzenia i  udzielenia odpowiedzi na skargę na działalność dyrektora Zakładu Gospodarki 
Komunalnej w Ścinawie,
2) zmian w budżecie Miasta i Gminy Ścinawa na 2011 rok uchwalonego uchwałą Rady Miejskiej w 
Ścinawie  Nr IV/25/2011 z dnia 31 stycznia 2011 roku,
3) zmiany wieloletniej prognozy finansowej gminy na lata 2011-2021,
4) obniżenia ceny  skupu żyta jako podstawy do naliczenia podatku rolnego,
5)  określenia  wysokości  stawek  podatku  od  nieruchomości  oraz  zwolnień  od  podatku  od 
nieruchomości,
6) określenia wysokości stawek podatku od środków transportowych i zwolnień w tym podatku,
7)  wprowadzenia   opłaty   od  posiadania  psów  ,zasad  poboru,  ustalenia  inkasentów  oraz 
wynagrodzenia za inkaso,
8) ustalenia wzorów formularzy, dotyczących podmiotu i przedmiotu opodatkowania niezbędnych 
do wymiaru i poboru podatku od nieruchomości, podatku rolnego i podatku leśnego, 
9) wyrażenia zgody na wynajem lokalu użytkowego,
10) uchylenia uchwały Nr XCIII/436/10 Rady Miejskiej w Ścinawie z dnia 23 września 2010 roku w 
sprawie  przystąpienia  do  sporządzenia  zmian  miejscowego  planu  zagospodarowania 
przestrzennego dla miasta Ścinawa,



11) przystąpienia do sporządzenia zmiany miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego 
gminy Ścinawa,
12) przystąpienia do sporządzenia zmiany miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego 
gminy Ścinawa,
13)  wprowadzenia  „Rocznego  programu  współpracy  Gminy  Ścinawa  
z  organizacjami  pozarządowymi  oraz  podmiotami  wymienionymi  w  art.  3  ust.  3  ustawy  o 
działalności pożytku publicznego i o wolontariacie na rok 2012 r.”,
14) przeprowadzenia konsultacji społecznych dotyczących Lokalnego Programu Rewitalizacji Miasta 
Ścinawy na lata  2011-2015,
15) zmiany uchwały nr XLIX/310/2005 Rady Miejskiej w Ścinawie z dnia 24 listopada 2005 r. w 
sprawie określenia zasad udzielania i rozmiaru zniżek dla dyrektorów i wicedyrektorów szkół oraz 
ustalenie tygodniowego obowiązkowego wymiaru godzin dla innych pracowników pedagogicznych,
16) zamiaru likwidacji Szkoły Podstawowej w Zaborowie,
17)  w sprawie  zatwierdzenia  zmian w Statucie  Miejsko –  Gminnego Zespołu  Zakładów Opieki 
Podstawowej w Ścinawie.
18) obniżenia ceny skupu żyta jako podstawy do naliczania podatku rolnego.

 9. Sprawozdanie Burmistrza Ścinawy z prac w okresie międzysesyjnym.
 10. Sprawozdanie Burmistrza Ścinawy z wykonania uchwał za trzeci kwartał.
 11. Odpowiedzi na zapytania i interpelacje.
 12. Komunikaty i informacje Przewodniczącego Rady Miejskiej.

Ad.3.Ewentualne zmiany porządku obrad.
Przewodniczący zapytał czy są uwagi do porządku obrad. 
Sekretarz Miasta i Gminy Ścinawa - Patrycja Jugo wniosła w imieniu Burmistrza o zmianę porządku  
obrad, która dotyczy zmiany kolejności podejmowania uchwał, wniesienia dwóch autopoprawek, 
usunięcia z obrad uchwały ws.  uchylenia uchwały Nr XCIII/436/10 Rady Miejskiej w Ścinawie z 
dnia 23 września 2010 roku w sprawie przystąpienia do sporządzenia zmian miejscowego planu 
zagospodarowania  przestrzennego  dla  miasta  Ścinawa  oraz  wprowadzenia  do  porządku  obrad 
uchwały zmieniającej uchwałę Nr VII/40/11 rady Miejskiej w Ścinawie z dnia 26 kwietnia 2011 r. w 
sprawie udzielenia dotacji na prace konserwatorskie, restauratorskie, lub roboty budowlane.
Radna Chrystyna wniosła o wycofanie z obrad uchwały ws. obniżenia ceny skupu żyta jako podstawy 
do  naliczenia  podatku  rolnego  –  pkt  8.18),  po  czym  Przewodniczący  zapytał  czy  wszyscy 
wnioskodawcy  wyrażają  zgodę.  Radni,  z  których  inicjatywy  wprowadzono  ww.  uchwałę 
jednogłośnie wyrazili zgodę.
Zagłosowano nad zmianą porządku obrad zgodnie z powyższymi propozycjami:
Rada Miejska w Ścinawie w obecności 15 radnych uczestniczących w posiedzeniu –  
„jednogłośnie” (15 głosami „za”, „przeciw”-0, „wstrzymało się” - 0)  przyjęła wniosek  
o wprowadzenie proponowanych zmian. 

Przewodniczący odczytał nowy porządek obrad:
 1. Otwarcie sesji oraz powitanie gości.
 2. Stwierdzenie quorum.
 3. Ewentualne zmiany porządku obrad.
 4. Zatwierdzenie protokołu z sesji Rady Miejskiej w Ścinawie:

 1) Nr XIII/11 z dnia 21 czerwca 2011 r.
 2) Nr XIV/11 z dnia 28 czerwca 2011 r. 
 3) Nr XV/11 z dnia 17 sierpnia 2011 r.
 4) Nr XVI/11 z dnia 25 sierpnia 2011 r.
 5) Nr XVII/11 z dnia 07 września 2011 r.
 6) Nr XVIII/11 z dnia 13 września 2011 r.



 7) Nr XIX/11 z dnia 15 września 2011 r.
 8) Nr XX/11 z dnia 28 września 2011 r.
 9) Nr XXI/11 z dnia 28 października 2011 r.

 5. Interpelacje i zapytania radnych.
 6. Wolne wnioski.
 7. Zapytania sołtysów.
 8. Rozpatrzenie projektów uchwał i podjęcie uchwał w sprawie:

1) wyrażenia zgody na wynajem lokalu użytkowego, 
2) przystąpienia do sporządzenia zmiany miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego 
gminy Ścinawa, 
3) przystąpienia do sporządzenia zmiany miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego 
gminy Ścinawa, 
4) obniżenia ceny skupu żyta jako podstawy do naliczenia podatku rolnego,
5)  określenia  wysokości  stawek  podatku  od  nieruchomości  oraz  zwolnień  od  podatku  od 
nieruchomości,
6) określenia wysokości stawek podatku od środków transportowych i zwolnień w tym podatku,
7)  wprowadzenia  opłaty  od  posiadania  psów,  zasad  poboru,  ustalenia  inkasentów  oraz 
wynagrodzenia za inkaso,
8) ustalenia wzorów formularzy, dotyczących podmiotu i przedmiotu opodatkowania niezbędnych 
do wymiaru i poboru podatku od nieruchomości, podatku rolnego i podatku leśnego, 
9)  rozpatrzenia i  udzielenia odpowiedzi na skargę na działalność dyrektora Zakładu Gospodarki 
Komunalnej w Ścinawie,
10) zmieniająca uchwałę Nr VII/40/11 rady Miejskiej w Ścinawie z dnia 26 kwietnia 2011 r. W 
sprawie udzielenia dotacji na prace konserwatorskie, restauratorskie, lub roboty budowlane, 
11) zmian w budżecie Miasta i Gminy Ścinawa na 2011 rok uchwalonego uchwałą Rady Miejskiej w 
Ścinawie Nr IV/25/2011 z dnia 31 stycznia 2011 roku,
12) zmiany wieloletniej prognozy finansowej gminy na lata 2011-2021,
13)  wprowadzenia  „Rocznego  programu  współpracy  Gminy  Ścinawa  
z  organizacjami  pozarządowymi  oraz  podmiotami  wymienionymi  w  art.  3  ust.  3  ustawy  o 
działalności pożytku publicznego i o wolontariacie na rok 2012 r.”,
14) przeprowadzenia konsultacji społecznych dotyczących Lokalnego Programu Rewitalizacji Miasta 
Ścinawy na lata  2011-2015,
15) zmiany uchwały nr XLIX/310/2005 Rady Miejskiej w Ścinawie z dnia 24 listopada 2005 r. w 
sprawie określenia zasad udzielania i rozmiaru zniżek dla dyrektorów i wicedyrektorów szkół oraz 
ustalenie tygodniowego obowiązkowego wymiaru godzin dla innych pracowników pedagogicznych,
16) zamiaru likwidacji Szkoły Podstawowej w Zaborowie,
17)  w sprawie  zatwierdzenia  zmian w Statucie  Miejsko –  Gminnego Zespołu  Zakładów Opieki 
Podstawowej w Ścinawie.

9. Sprawozdanie Burmistrza Ścinawy z prac w okresie międzysesyjnym.
10. Sprawozdanie Burmistrza Ścinawy z wykonania uchwał za trzeci kwartał.
11. Odpowiedzi na zapytania i interpelacje.
12. Komunikaty i informacje Przewodniczącego Rady Miejskiej.

Ad.4. Zatwierdzenie protokołu z sesji Rady Miejskiej w Ścinawie.
4.1) Przewodniczący zapytał czy są uwagi do protokołu Nr XIII/11 z dnia 21 czerwca 2011 r.
Brak uwag.
Zagłosowano nad zatwierdzeniem protokołu Nr XIII/11 z dnia 21 czerwca 2011 r.
Rada  Miejska  w  Ścinawie  w  obecności  15  radnych  uczestniczących   w  posiedzeniu  –  
„jednogłośnie”  (15 głosami „za”, „przeciw”-0, „wstrzymało się” - 0)  zatwierdziła protokół 
Nr XIII/11 z dnia 21 czerwca 2011 r. 



4.2) Przewodniczący zapytał czy są uwagi do protokołu Nr XIV/11 z dnia 28 czerwca 2011 r.
Brak uwag.
Zagłosowano nad zatwierdzeniem protokołu Nr XIV/11 z dnia 28 czerwca 2011 r.
Rada  Miejska  w  Ścinawie  w  obecności  15  radnych  uczestniczących   w  posiedzeniu  –  
„jednogłośnie”  (15 głosami „za”, „przeciw”-0, „wstrzymało się” - 0)  zatwierdziła protokół 
Nr XIV/11 z dnia 28 czerwca 2011 r. 

4.3) Przewodniczący zapytał czy są uwagi do protokołu Nr XV/11 z dnia 17 sierpnia 2011 r.
Brak uwag.
Zagłosowano nad zatwierdzeniem protokołu Nr XV/11 z dnia 17 sierpnia 2011 r.
Rada  Miejska  w  Ścinawie  w  obecności  15  radnych  uczestniczących   w  posiedzeniu  –  
„jednogłośnie”  (15 głosami „za”, „przeciw”-0, „wstrzymało się” - 0)  zatwierdziła protokół 
Nr XV/11 z dnia 17 sierpnia 2011 r. 

4.4) Przewodniczący zapytał czy są uwagi do protokołu Nr XVI/11 z dnia 25 sierpnia 2011 r.
Brak uwag.
Zagłosowano nad zatwierdzeniem protokołu Nr XVI/11 z dnia 25 sierpnia 2011 r.
Rada  Miejska  w  Ścinawie  w  obecności  15  radnych  uczestniczących   w  posiedzeniu  –  
„jednogłośnie”  (15 głosami „za”, „przeciw”-0, „wstrzymało się” - 0)  zatwierdziła protokół  
Nr XVI/11 z dnia 25 sierpnia 2011 r. 

4.5) Przewodniczący zapytał czy są uwagi do protokołu Nr XVII/11 z dnia 7 września 2011 r.
Brak uwag.
Zagłosowano nad zatwierdzeniem protokołu Nr XVII/11 z dnia 7 września 2011 r.
Rada Miejska w Ścinawie w obecności 15 radnych uczestniczących w posiedzeniu – (14  
głosami „za”, „przeciw”-0, „wstrzymało się” - 1)  zatwierdziła protokół Nr XVII/11 z dnia 7  
września 2011 r. 

4.6) Przewodniczący zapytał czy są uwagi do protokołu Nr XVIII/11 z dnia 13 września 2011 r.
Brak uwag.
Zagłosowano nad zatwierdzeniem protokołu Nr XVIII/11 z dnia 13 września 2011 r.
Rada Miejska w Ścinawie w obecności 15 radnych uczestniczących  w posiedzeniu – (14  
głosami „za”, „przeciw”-0, „wstrzymało się” - 1)  zatwierdziła protokół Nr XVIII/11 z dnia  
13 września 2011 r. 

4.7) Przewodniczący zapytał czy są uwagi do protokołu Nr XIX/11 z dnia 15 września 2011 r.
Brak uwag.
Zagłosowano nad zatwierdzeniem protokołu Nr XIX/11 z dnia 15 września 2011 r.
Rada  Miejska  w  Ścinawie  w  obecności  15  radnych  uczestniczących   w  posiedzeniu  –  
„jednogłośnie”  (15 głosami „za”, „przeciw”-0, „wstrzymało się” - 0)  zatwierdziła protokół  
Nr XIX/11 z dnia 15 września 2011 r. 

4.8) Przewodniczący zapytał czy są uwagi do protokołu Nr XX/11 z dnia 28 września 2011 r.
Brak uwag.
Zagłosowano nad zatwierdzeniem protokołu Nr XX/11 z dnia 28 września 2011 r.
Rada  Miejska  w  Ścinawie  w  obecności  15  radnych  uczestniczących   w  posiedzeniu  –  
„jednogłośnie”  (15 głosami „za”, „przeciw”-0, „wstrzymało się” - 0)  zatwierdziła protokół  
Nr XX/11 z dnia 28 września 2011 r. 

4.9) Przewodniczący zapytał czy są uwagi do protokołu Nr XXI/11 z dnia 28 października 2011 r.
Brak uwag.
Zagłosowano nad zatwierdzeniem protokołu Nr XXI/11 z dnia 28 października 2011 r.
Rada Miejska w Ścinawie w obecności 15 radnych uczestniczących  w posiedzeniu – (14  
głosami „za”, „przeciw”-0, „wstrzymało się” - 1)  zatwierdziła protokół Nr XIX/11 z dnia 28  
października 2011 r. 

Ad.5.  Interpelacje i zapytania radnych.  
Głos zabrał Radny Kraśniański, który zadał dwa pytania: kto zapłaci za remont drzwi ochotniczej straży 



pożarnej, które zostały zniszczone po ostatnich wyborach, czy ewentualnie już wystąpił Pan do komitetu 
o odszkodowanie za naprawę drzwi?  Drugie pytanie skierował do pani Dyrektor ZGK: - Swego czasu na 
ulicy Jagiełły, ostatnio na Wołowskiej, była awaria wodociągów, z tego co zauważyłem ta woda lała się 
24 godziny, dlaczego ta awaria nie został usunięta zaraz po zlokalizowaniu?

Pytanie zadał Przewodniczący Rady Miejskiej: we wrześniu ZGK został przeniesiony do budynku urzędu, 
na  podstawie  jakiego  tytułu  prawnego,  na  podstawie  jakiego  rozporządzenia  dokonał  Pan  tej 
restrukturyzacji, zgodnie z art 18, pkt 2, ust. 9 lit. h ustawy o samorządzie gminnym do wyłącznej 
kompetencji  rady  należy  „tworzenia,  likwidacji  i  reorganizacji  przedsiębiorstw,  zakładów  i  innych 
gminnych  jednostek  organizacyjnych  oraz  wyposażania  ich  w  majątek”.  Przeniesienie  ZGK  jak 
najbardziej wydaje mi się elementem reorganizacji tego przedsiębiorstwa.

Pytanie zadała Radna Wityk – Szumna, o awarię oświetlenia na ulicy Wołowskiej, Wrocławskiej i Polnej?

Głos zabrał Burmistrz Ścinawy: jest telefon alarmowy - 991, działa on jak na pogotowie, straż pożarną i 
policję, to jest bezpłatny numer alarmowy i każdy obywatel może zgłaszać awarie.
Radna Wityk – Szumna dodała, iż można by na stronie internetowej Ścinawy takie telefony zamieścić.
Burmistrz odpowiedział, iż na stronie są zamieszczone te telefony. 

Ad.6.Wolne wnioski.
Głos zabrała Radna Chrystyna zapytała o oprawę świetlną w Tymowej.
Ponadto Radna Chrystyna zwróciła się z prośbą o sukcesywną wymianę wszystkich opraw w Tymowej.
Radny Kraśniański zwrócił się z prośbą o wystąpienie do właściciela drogi przebiegającej przez Dłużyce 
o remont drogi i studzienek.
Radna Żogalska zwróciła się z prośbą o modernizację drogi gminnej Plac Zjednoczenia 1, przy posesji  
Państwa Kotowskich oraz zwróciła się z wnioskiem o utwardzenie pobocza przy ul. Wrocławskiej oraz o 
remont chodnika na ul. Rybnej w kierunku portu.
Radna Wityk – Szumna złożyła wniosek o modernizację chodnika przy ul. Przyjaciół Żołnierza oraz przy 
stacji paliw BLISKA.

 
Ad.7.Zapytania sołtysów.
Głos zabrał sołtys Jastrzębski ws. zebrania wiejskiego w Przychowej. Czy to jest przestępstwo, że zrobił  
to zebranie i zaprosił radnych.
Radna Kudzia stwierdziła,  iż  Pan Przewodniczący nie poinformował  o tym zebraniu  radnych z tego 
rejonu.  Przewodniczący  odpowiedział,  iż  radni  sami  dowiadywali  się  jak  chcieli,  a  ona  jak  była 
przewodniczącą tez ich nie powiadamiała.
Burmistrz chcąc zabrać głos w obronie słów Radnej Kudzi został uciszony przez Przewodniczącego Rady. 
Przewodniczący zwrócił  się tymi słowami: Proszę zaprotokołować, iż  Burmistrz pomimo tego, iż  nie 
udzieliłem  mu  głosu  zabrał  głos.  Ponowne  zabranie  głosu  będzie  skutkowało  tym,  iż  zostanie 
wyproszony z sali obrad.
Następnie głos  zabrał  Radny Kraśniański,  stwierdzając,  iż  nie został  on  poinformowany o zebraniu 
sołtysów na swoim terenie, gdy Radna Kudzia była Przewodniczącą. 
Radny Łucki wystąpił z wnioskiem formalnym: zapytał dlaczego przewodniczący udziela głosu jednym a 
innym  nie.  Wywiązała  się  burzliwa  dyskusja  dotycząca  stronniczego  udzielania  głosu  przez  Pana 
Przewodniczącego.
Radna Chrystyna zgłosiła wniosek formalny o zamknięcie dyskusji w tym temacie.
Rada Miejska w Ścinawie w obecności 15 radnych uczestniczących w posiedzeniu – (14 
głosami „za”, „przeciw” - 0, „wstrzymało się” - 1) przyjęła wniosek formalny o zamknięcie 
dyskusji.
Przewodniczący Rady Krzysztof Marek zamknął dyskusję.
Ad.8.  Rozpatrzenie projektów uchwał i podjęcie uchwał w sprawie:  
Ad.8.1.
Przewodniczący Rady Krzysztof Marek przedstawił projekt uchwały ws. wyrażenia zgody na wynajem 
lokalu użytkowego.
Przewodniczący Komisji Gospodarki, Mienia i Bezpieczeństwa Publicznego - Radny Kazimierz Łucki 
przedstawił pozytywną opinię do projektu uchwały.



Przewodniczący Rady Miejskiej otworzył dyskusję.
Brak głosów, zamknięto dyskusję.
Rada  Miejska  w  Ścinawie  w  obecności  15  radnych  uczestniczących  w  posiedzeniu  –  
„jednogłośnie” (15 głosami „za”, „przeciw”- 0, „wstrzymało się”- 0) podjęła uchwałę Nr  
XXII/89/11 w sprawie wyrażenia zgody na wynajem lokalu użytkowego.
Ad.8.2.
Przewodniczący Rady Krzysztof Marek przedstawił projekt uchwały ws. przystąpienia do sporządzenia 
zmiany miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego gminy Ścinawa.
Przewodniczący Komisji Gospodarki, Mienia i Bezpieczeństwa Publicznego - Radny Kazimierz Łucki 
przedstawił pozytywną opinię do projektu uchwały.
Przewodniczący Rady Miejskiej otworzył dyskusję.
Brak głosów, zamknięto dyskusję.
Rada  Miejska  w  Ścinawie  w  obecności  15  radnych  uczestniczących  w  posiedzeniu  –  
„jednogłośnie” (15 głosami „za”, „przeciw”- 0, „wstrzymało się”- 0) podjęła uchwałę Nr  
XXII/90/11  w  sprawie  przystąpienia  do  sporządzenia  zmiany  miejscowego  planu 
zagospodarowania przestrzennego gminy Ścinawa.
Ad.8.3.
Przewodniczący Rady Krzysztof Marek przedstawił projekt uchwały ws. przystąpienia do sporządzenia 
zmiany miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego gminy Ścinawa.
Przewodniczący Komisji Gospodarki, Mienia i Bezpieczeństwa Publicznego - Radny Kazimierz Łucki 
przedstawił pozytywną opinię do projektu uchwały.
Przewodniczący Rady Miejskiej otworzył dyskusję.
Brak głosów, zamknięto dyskusję.
Rada  Miejska  w  Ścinawie  w  obecności  15  radnych  uczestniczących  w  posiedzeniu  –  
„jednogłośnie” (15 głosami „za”, „przeciw”- 0, „wstrzymało się”- 0) podjęła uchwałę Nr  
XXII/91/11  w  sprawie  przystąpienia  do  sporządzenia  zmiany  miejscowego  planu 
zagospodarowania przestrzennego gminy Ścinawa.
Ad.8.4.
Przewodniczący Rady  Krzysztof Marek przedstawił projekt uchwały ws.  obniżenia ceny skupu żyta 
jako podstawy do naliczenia podatku rolnego.
Skarbnik  Gminy zgłosiła  autopoprawkę do uchwały,  która  dotyczy  wypracowanej  na komisjach 
kwoty 46 zł za kwintal żyta
Przewodniczący  Komisji  Budżetu,  Finansów  i  Strategii  Gospodarczej  -  Radny  Krzysztof  Marek 
przedstawił pozytywną opinię do projektu uchwały.
Przewodniczący Rady Miejskiej otworzył dyskusję.
Głos  zabrała  Radna  Chrystyna,  która  wyraziła  swoją  zdecydowaną  opinię  o  zbyt  wysokiej, 
proponowanej w autopoprawce cenie skupu żyta, obszernie to uzasadniwszy. Zawnioskowała o zmianę 
do wysokości 38 zł za kwintal żyta – złożyła wniosek formalny.
Skarbnik Gminy odniosła się do propozycji Radnej Chrystyny. Do wniosku odniósł się również Radny 
Śliwa.
Radny Kraśniański odniósł się do słów Burmistrza, iż wielokrotnie składał wnioski o montaż lamp na wsi. 
Radna Chrystyna odniosła się do wypowiedzi radnego Śliwy wyjaśniając iż pytała na obradach Panią 
Skarbnik o jaką skalę zostały podniesione te stawki
Skarbnik Gminy odpowiedziała, iż mówiła o podatkach, a my nie uchwalamy podatków tylko obniżamy 
cenę żyta.
Głos  zabrał  radny  Sitarski,  w  ogólnej  wypowiedzi  stwierdzając,  iż  zbyt  późno  zostały  te  ustalenia 
wykonane,  nie  było  czasu  na  zastanowienie  się.  Zapytał  do  czego  kto  liczył  stawki  podatkowe w 
projekcie budżetu.
Głos zabrała Sekretarz gminy odnosząc się do tej części  wypowiedzi Radnego Sitarskiego, w której 
poruszył  temat terminów i  zbyt  późnego informowania go o projektach uchwał,  wyjaśniając mu iż 
wszystkie ustawowe terminy zostały zachowane i mógł przyjść do urzędu i odebrać projekt budżetu 
zaraz po przedłożeniu go w biurze rady.
Radny Sitarski zapytał po raz kolejny do czego był robiony projekt budżetu.
Uzyskał odpowiedź od Pani Skarbnik. 
Głos zabrał Burmistrz Ścinawy i tłumaczył. Kiedy przyszedłem tutaj do gminy zaległości były ogromne w 
płaceniu  podatków,  ale  zastosowaliśmy  inne  metody  i  udało  się,  w  porozumieniu  z  rolnikami,  



negocjowaliśmy i udało się, jednak podatków kilku procent nie da się ściągnąć, natomiast w sąsiednich 
gminach nie ma żadnych umorzeń. A w trudnych przypadkach, np. przy niesprzyjającej aurze mam 
prawo umorzyć ten podatek. Burmistrz dodał również, iż mamy jedne z najniższych cen za ścieki i za 
wodę.
Radny Sitarski poprosił rolników obecnych na Sali obrad o wypowiedź na temat wysokości czynszów 
dzierżawnych od Agencji.
Głos  zabrał  Pan  Chrystyna  tłumacząc,  iż  czynsze  są  obecnie  dramatyczne  wysokie,  i  jednocześnie 
poprosił by radni wzięli pod uwagę bardzo trudna aktualnie sytuacje rolników przy ustalaniu ceny żyta,  
głównie odniósł się do sytuacji braku opadów o tej porze roku. 
Radny Sitarski przekazał pismo Przewodniczącemu Rady od NZSS Solidarność Rolników Indywidualnych.
Komentując  obieg  dokumentów  w  urzędzie  gminy,  na  co  uzyskał  wyczerpująca  odpowiedź  Pani 
sekretarz  odnośnie  obowiązującego  w  urzędzie  zgodnego  z  instrukcją  kancelaryjną  obiegu 
dokumentów. 
Głos zabrał Radny Śliwa odniósłszy się do wypowiedzi rolnika Chrystyny, poinformował, iż na terenie 
naszej gminy nie ma już małych dzierżaw, czynsze wzrosły 100%, natomiast bardzo mocno ruszyła 
sprzedaż. 
Przewodniczący  Rady  odczytał  pismo  od  Powiatowego  Przewodniczącego  NSZZ  SOLIDARNOŚĆ 
Rolników, dotyczące nie wyrażenia zgody na podwyżkę podatku rolnego w Gminie Ścinawa.
Głos zabrał Radny Sitarski pytając jaka to będzie procentowo podwyżka dla rolników.
Uzyskał odpowiedź od Burmistrza Ścinawy oraz od Skarbnik Gminy, iż będzie to podwyżka o 22%. 
Wywiązała  się  żarliwa  dyskusja,  głos  zabrali  m.in.  Radny  Kraśniański,  Radna  Chrystyna,  Burmistrz 
Ścinawy, Pan Bryła – mieszkaniec obecny na sesji. 
Radny Sitarski zwrócił się do pracowników urzędu z pretensjami, iż otrzymuje materiały na sesje na 
ostatnia chwilę. Opowiedział mu Sekretarz Gminy Patrycja Jugo, iż materiały w miarę
Burmistrz Ścinawy wprowadził autopoprawkę do uchwały, która dotyczy obniżenia ceny skupu żyta do 
kwoty 37,64 zł za kwintal.
Przewodniczący Rady zamknął dyskusję.
Rada  Miejska  w  Ścinawie  w  obecności  15  radnych  uczestniczących  w  posiedzeniu  –  
„jednogłośnie” (15 głosami „za”,  „przeciw”- 0,  „wstrzymało się”- 0) podjęła uchwałę z  
autopoprawką Nr XXII/92/11 w sprawie obniżenia  ceny skupu żyta  jako podstawy do 
naliczenia podatku rolnego.

Radna Chrystyna zabrała głos dziękując wszystkim radnym oraz Burmistrzowi, za zrozumienie sytuacji 
rolnika.
Radna Podgórska zgłosiła wniosek formalny o 10 min przerwy.
Przystąpiono do głosowania nad wnioskiem formalnym.
Rada Miejska w Ścinawie w obecności 15 radnych uczestniczących w posiedzeniu – (14  
głosami  „za”,  „przeciw”-  0,  „wstrzymało  się”-  1)  przyjęła  wniosek  formalny  o  10  min  
przerwy. 

Po przerwie Przewodniczący przeszedł do kolejnego punktu obrad.
Ad.8.5.
Przewodniczący Rady Krzysztof Marek przedstawił projekt uchwały ws. określenia wysokości stawek 
podatku od nieruchomości oraz zwolnień od podatku od nieruchomości.
Przewodniczący  Komisji  Budżetu,  Finansów  i  Strategii  Gospodarczej  -  Radny  Krzysztof  Marek 
przedstawił pozytywną opinię do projektu uchwały.
Przewodniczący Rady Miejskiej otworzył dyskusję.
Brak głosów, zamknięto dyskusję.
Rada  Miejska  w  Ścinawie  w  obecności  15  radnych  uczestniczących  w  posiedzeniu  –  
„jednogłośnie” (15 głosami „za”, „przeciw”- 0, „wstrzymało się”- 0) podjęła uchwałę Nr  
XXII/93/11  w  sprawie  określenia  wysokości  stawek  podatku  od  nieruchomości  oraz  
zwolnień od podatku od nieruchomości.

Ad.8.6.
Przewodniczący Rady Krzysztof Marek przedstawił projekt uchwały ws. określenia wysokości stawek 
podatku od środków transportowych i zwolnień w tym podatku.



Przewodniczący  Komisji  Budżetu,  Finansów  i  Strategii  Gospodarczej  -  Radny  Krzysztof  Marek 
przedstawił pozytywną opinię do projektu uchwały.
Przewodniczący Rady Miejskiej otworzył dyskusję.
Brak głosów, zamknięto dyskusję.
Rada  Miejska  w  Ścinawie  w  obecności  15  radnych  uczestniczących  w  posiedzeniu  –  
„jednogłośnie” (15 głosami „za”, „przeciw”- 0, „wstrzymało się”- 0) podjęła uchwałę Nr  
XXII/94/11  w  sprawie  określenia  wysokości  stawek  podatku  od  środków 
transportowych i zwolnień w tym podatku.

Ad.8.7.
Przewodniczący  Rady  Krzysztof  Marek  przedstawił  projekt  uchwały  ws.  wprowadzenia  opłaty  od 
posiadania psów, zasad poboru, ustalenia inkasentów oraz wynagrodzenia za inkaso.
Przewodniczący  Komisji  Budżetu,  Finansów  i  Strategii  Gospodarczej  -  Radny  Krzysztof  Marek 
przedstawił pozytywną opinię do projektu uchwały.
Przewodniczący Rady Miejskiej otworzył dyskusję.
Radna  Chrystyna  zapytała  jakie  były  wpływy  za  2011  rok  z  tytułu  tego  podatku.  Skarbnik 
odpowiedziała, że nie ma przy sobie dokładnej kwoty, ale na 15 listopada była to kwota rzędu 6 tys zł. 
Zamknięto dyskusję.
Rada  Miejska  w  Ścinawie  w  obecności  15  radnych  uczestniczących  w  posiedzeniu  –  
„jednogłośnie” (15 głosami „za”, „przeciw”- 0, „wstrzymało się”- 0) podjęła uchwałę Nr  
XXII/94/11  w  sprawie  wprowadzenia  opłaty  od  posiadania  psów,  zasad  poboru,  
ustalenia inkasentów oraz wynagrodzenia za inkaso.

Ad.8.8.
Przewodniczący Rady Krzysztof Marek przedstawił projekt uchwały ws. ustalenia wzorów formularzy, 
dotyczących podmiotu i przedmiotu opodatkowania niezbędnych do wymiaru i poboru podatku od 
nieruchomości, podatku rolnego i podatku leśnego.
Przewodniczący  Komisji  Budżetu,  Finansów  i  Strategii  Gospodarczej  -  Radny  Krzysztof  Marek 
przedstawił pozytywną opinię do projektu uchwały.
Przewodniczący Rady Miejskiej otworzył dyskusję.
Brak głosów, zamknięto dyskusję.
Rada  Miejska  w  Ścinawie  w  obecności  15  radnych  uczestniczących  w  posiedzeniu  –  
„jednogłośnie” (15 głosami „za”,  „przeciw”- 0,  „wstrzymało się”- 0) podjęła uchwałę z  
autopoprawką  Nr  XXII/96/11  w  sprawie  ustalenia  wzorów  formularzy,  dotyczących 
podmiotu i przedmiotu opodatkowania niezbędnych do wymiaru i poboru podatku od  
nieruchomości, podatku rolnego i podatku leśnego.

Ad.8.9.
Przewodniczący  Rady  Krzysztof  Marek  przedstawił  projekt  uchwały  ws.  rozpatrzenia  i  udzielenia 
odpowiedzi na skargę na działalność dyrektora Zakładu Gospodarki Komunalnej w Ścinawie.
Wnioskodawcą uchwały jest Komisja Rewizyjna.
Burmistrz Ścinawy wyraził pozytywną opinię dotyczącą projektu uchwały.
Przewodniczący Rady Miejskiej otworzył dyskusję.
Brak głosów, zamknięto dyskusję.
Rada Miejska w Ścinawie w obecności 15 radnych uczestniczących w posiedzeniu – (14  
głosami  „za”,  „przeciw”-  0,  „wstrzymało  się”-  1)  podjęła  uchwałę  Nr  XXII/97/11  w  
sprawie  rozpatrzenia  i  udzielenia  odpowiedzi  na  skargę  na  działalność  dyrektora  
Zakładu Gospodarki Komunalnej w Ścinawie.

Ad.8.10.
Przewodniczący Rady Krzysztof Marek przedstawił projekt uchwały zmieniający uchwałę Nr VII/40/11 
rady  Miejskiej  w  Ścinawie  z  dnia  26  kwietnia  2011  r.  W sprawie  udzielenia  dotacji  na  prace 
konserwatorskie, restauratorskie, lub roboty budowlane.

Radna Chomont – Parzyńska złożyła wniosek formalny o 5 minut przerwy.



Przystąpiono do głosowania nad wnioskiem formalnym.
Rada  Miejska  w  Ścinawie  w  obecności  15  radnych  uczestniczących  w  posiedzeniu  –  
jednogłośnie  (15  głosami  „za”,  „przeciw”-  0,  „wstrzymało  się”-  0)  przyjęła  wniosek  
formalny o 5 min przerwy. 
W trakcie przerwy odbyło się posiedzenie Komisji Zdrowia 

Po przerwie  Przewodnicząca  Komisji  Zdrowia,  Pomocy Społecznej,  Oświaty,  Kultury  i  Sportu – 
Radna Chomont – Parzyńska przedstawiła pozytywną opinię do projektu uchwały.
Przewodniczący Rady Miejskiej otworzył dyskusję.
Brak głosów, zamknięto dyskusję.
Rada  Miejska  w  Ścinawie  w  obecności  15  radnych  uczestniczących  w  posiedzeniu  –  
„jednogłośnie” (15 głosami „za”, „przeciw”- 0, „wstrzymało się”- 0) podjęła uchwałę Nr  
XXII/98/11  zmieniającej uchwałę Nr VII/40/11 rady Miejskiej w Ścinawie z dnia 26 
kwietnia  2011  r.  W  sprawie  udzielenia  dotacji  na  prace  konserwatorskie,  
restauratorskie, lub roboty budowlane.

Ad.8.11.
Przewodniczący  Rady  Krzysztof  Marek  przedstawił  projekt  uchwały  z  autopoprawką  ws.  zmian w 
budżecie Miasta i Gminy Ścinawa na 2011 rok uchwalonego uchwałą Rady Miejskiej w Ścinawie Nr 
IV/25/2011 z dnia 31 stycznia 2011 roku.
Przewodniczący  Komisji  Budżetu,  Finansów  i  Strategii  Gospodarczej  -  Radny  Krzysztof  Marek 
przedstawił pozytywną opinię do projektu uchwały.
Przewodniczący Rady Miejskiej otworzył dyskusję.
Radny Kraśniański zapytał o dział 756, odniósł się do kwoty 40 tys zł dla CtiK.
Uzyskał odpowiedź Pani Skarbnik. Następnie wywiązała się żarliwa dyskusja oscylująca wokół tematu 
wydatków CtiK, pomiędzy Burmistrzem i Radnym Szopą. 
Radny Kraśniański złożył wniosek  o informację jakie były darowizny na CtiK. 
Radna Chrystyna zapytała czy wszystkie imprezy były zgodnie z planem.
Głos zabrał Pan Bielecki – mieszkaniec obecny na sali obrad i podziękował Radnej Kudzi oraz Chomont 
– Parzyńskiej za sponsorowanie koszulek dla Klubu Biegaczy ze Ścinawy. 
Zamknięto dyskusję.
Rada Miejska w Ścinawie w obecności 15 radnych uczestniczących w posiedzeniu – (10  
głosami  „za”,  „przeciw”-  0,  „wstrzymało  się”-  5)  podjęła  uchwałę  z  autopoprawką  Nr  
XXII/99/11  w  sprawie  zmian  w  budżecie  Miasta  i  Gminy  Ścinawa  na  2011  rok  
uchwalonego uchwałą Rady Miejskiej w Ścinawie Nr IV/25/2011 z dnia 31 stycznia  
2011 roku.

Ad.8.12.
Przewodniczący Rady Krzysztof Marek przedstawił projekt uchwały ws. zmiany wieloletniej prognozy 
finansowej gminy na lata 2011-2021.
Przewodniczący  Komisji  Budżetu,  Finansów  i  Strategii  Gospodarczej  -  Radny  Krzysztof  Marek 
przedstawił pozytywną opinię do projektu uchwały.
Skarbnik Gminy zgłosiła autopoprawkę w tabeli polegająca na dostosowaniu dochodów gminy w 
tabelce roku 2011 – dochody ogółem.
Przewodniczący Rady Miejskiej otworzył dyskusję.
Brak głosów, zamknięto dyskusję.
Rada Miejska w Ścinawie w obecności 15 radnych uczestniczących w posiedzeniu – (14  
głosami  „za”,  „przeciw”-  0,  „wstrzymało  się”-  1)  podjęła  uchwałę  z  autopoprawką  Nr  
XXII/100/11 w sprawie zmiany wieloletniej prognozy finansowej gminy na lata 2011-
2021.

Ad.8.13.
Przewodniczący Rady  Krzysztof  Marek przedstawił  projekt  uchwały  ws.  wprowadzenia  „Rocznego 
programu  współpracy  Gminy  Ścinawa  z  organizacjami  pozarządowymi  oraz  podmiotami 
wymienionymi w art. 3 ust. 3 ustawy o działalności pożytku publicznego i o wolontariacie na rok  



2012 r.”
Przewodnicząca Komisji Zdrowia, Pomocy Społecznej, Oświaty, Kultury i Sportu – Radna Chomont 
– Parzyńska przedstawiła pozytywną opinię do projektu uchwały.
Przewodniczący Rady Miejskiej otworzył dyskusję.
Radna  Wityk  –  Szumna zabrała  głos  i  zawnioskowała  o  wprowadzenie  poprawek  do  programu  w 
rozdziale 7, dotyczących głównie sposobu konsultacji programu oraz powoływania komisji.
Radny Śliwa wypowiedział się, iż powinno zostać to rozważone przez Komisję.
Radna Żogalska złożyła wniosek formalny o skierowanie uchwały do prac Komisji Zdrowia.   
Zagłosowano nad wnioskiem formalnym.
Rada Miejska w Ścinawie w obecności  15 radnych uczestniczących w posiedzeniu – (9  
głosami „za”, „przeciw”- 0, „wstrzymało się”- 6) przyjęła wniosek formalny o skierowanie  
projektu uchwały do prac Komisji Zdrowia. 

O godz. 12:30 obrady opuściła Radna Kudzia. 
Wywiązała się dyskusja pomiędzy mecenasem Borutko, a Przewodniczącym Rady Miejskiej oraz Radną 
Wityk - Szumną. 

Ad.8.14.
Przewodniczący Rady Krzysztof Marek przedstawił projekt uchwały ws.  przeprowadzenia konsultacji 
społecznych dotyczących Lokalnego Programu Rewitalizacji Miasta Ścinawy na lata  2011-2015.
Przewodnicząca Komisji Zdrowia, Pomocy Społecznej, Oświaty, Kultury i Sportu – Radna Chomont 
– Parzyńska przedstawiła pozytywną opinię do projektu uchwały.
Przewodniczący Rady Miejskiej otworzył dyskusję.
Przewodniczący zadał pytanie Sekretarz Gminy dotyczące terminów konsultacji, uzyskawszy odpowiedź 
zamknął dyskusję.
Rada Miejska w Ścinawie w obecności 14 radnych uczestniczących w posiedzeniu – (13  
głosami  „za”,  „przeciw”-  0,  „wstrzymało  się”-  1)  podjęła  uchwałę  Nr  XXII/102/11  w  
sprawie  przeprowadzenia  konsultacji  społecznych dotyczących Lokalnego  Programu  
Rewitalizacji Miasta Ścinawy na lata  2011-2015.

Ad.8.15.
Przewodniczący  Rady  Krzysztof  Marek  przedstawił  projekt  uchwały  zmieniającej  uchwałę  nr 
XLIX/310/2005 Rady Miejskiej  w Ścinawie  z  dnia 24 listopada 2005 r.  w  sprawie  określenia zasad 
udzielania  i  rozmiaru  zniżek  dla  dyrektorów  i  wicedyrektorów  szkół  oraz  ustalenie  tygodniowego 
obowiązkowego wymiaru godzin dla innych pracowników pedagogicznych,.
Przewodnicząca Komisji Zdrowia, Pomocy Społecznej, Oświaty, Kultury i Sportu – Radna Chomont – 
Parzyńska przedstawiła negatywną opinię do projektu uchwały.
Przewodniczący Rady Miejskiej otworzył dyskusję.
Głos zabrała Radna Szumna, udzielono również głosu Pani Kucner obecnej na sali, która przedstawiła 
negatywna opinię ZNP wytłumaczywszy, iż proponowana zmiana pogarsza warunki pracy.   
Głos zabrała Kierownik Referatu Oświaty Pani Matkowska – Rudomino odniosła się do wypowiedzi Pani 
Kucner. 
Przewodniczący zamknął dyskusję.
Rada Miejska w Ścinawie w obecności  14 radnych uczestniczących w posiedzeniu – (4  
głosami „za”, „przeciw”- 9, „wstrzymało się”- 1) odrzuciła projekt uchwały  zmieniającej  
uchwałę  nr  XLIX/310/2005 Rady  Miejskiej  w  Ścinawie  z  dnia  24  listopada 2005 r.  w  
sprawie określenia zasad udzielania i  rozmiaru zniżek dla dyrektorów i wicedyrektorów  
szkół  oraz  ustalenie  tygodniowego  obowiązkowego  wymiaru  godzin  dla  innych  
pracowników pedagogicznych.

Ad.8.16.
Przewodniczący  Rady  Krzysztof  Marek  przedstawił  projekt  uchwały  ws  zamiaru  likwidacji  Szkoły 
Podstawowej w Zaborowie.  Przewodnicząca Komisji  Zdrowia,  Pomocy Społecznej,  Oświaty,  Kultury i 
Sportu – Radna Chomont – Parzyńska przedstawiła opinię do projektu uchwały z następująca ilością 
głosów członków Komisji: za 2, wstrzymało się: 3.
Przewodniczący Rady Miejskiej otworzył dyskusję.



Głos zabrał Burmistrz Ścinawy uzasadniając projekt uchwały. 
Wywiązała  się  dyskusja  dotycząca  ww projektu  uchwały,  w której  udział  wzięli  Radny  Kraśniański, 
Radna  Żogalska,  Radny  Sitarski,  Kierownik  Referatu  Oświaty  Pani  Matkowska  –  Rudomino,  sołtys 
Zaborowa oraz Pani Kucner. W wyniku dyskusji Przewodniczący poinformował, iż zorganizuje spotkanie 
otwarte w Zaborowie z rodzicami i mieszkańcami miejscowości,  których dzieci uczęszczają do Szkoły 
Podstawowej w Zaborowie. 
Zagłosowano nad wnioskiem formalnym o przesunięcie uchwały do prac Komisji.
Rada Miejska w Ścinawie w obecności  15 radnych uczestniczących w posiedzeniu – (9  
głosami  „za”,  „przeciw”-  0,  „wstrzymało  się”-  5)  przekazała  projekt  uchwały  do  prac  
Komisji Zdrowia.

Ad.8.17.
Przewodniczący Rady Krzysztof Marek przedstawił projekt uchwały ws. w sprawie zatwierdzenia zmian 
w Statucie Miejsko – Gminnego Zespołu Zakładów Opieki Podstawowej w Ścinawie.
Przewodnicząca Komisji Zdrowia, Pomocy Społecznej, Oświaty, Kultury i Sportu – Radna Chomont – 
Parzyńska przedstawiła pozytywną opinię do projektu uchwały.
Przewodniczący Rady Miejskiej otworzył dyskusję.
Brak głosów, zamknięto dyskusję.
Rada  Miejska  w  Ścinawie  w  obecności  14  radnych  uczestniczących  w  posiedzeniu  
„jednogłośnie” – (14 głosami „za”, „przeciw”- 0, „wstrzymało się”- 0) podjęła uchwałę Nr  
XXII/103/11 w sprawie w sprawie zatwierdzenia zmian w Statucie Miejsko – Gminnego  
Zespołu Zakładów Opieki Podstawowej w Ścinawie.

Ad.9.Sprawozdanie Burmistrza Ścinawy z prac w okresie międzysesyjnym.
Przewodniczący zapytał czy są uwagi, pytania do sprawozdania.
Radna  Chrystyna  zapytała  o  unieważnione  postępowanie  w  trybie  przetargu  na  zadanie  w  SP  w 
Tymowej, uzyskała odpowiedź od razu od Burmistrza oraz Skarbnik Gminy, że ponownie trzeba przetarg 
ogłaszać ze względu na zbyt wysoka zaoferowana kwotę, zapytała również czy odebrano inwestycje 
budowa sieci kanalizacyjnej, również od razu uzyskała pozytywną odpowiedź.. 

Ad.10 Sprawozdanie Burmistrza Ścinawy z wykonania uchwał za trzeci kwartał.
Przewodniczący zapytał czy są uwagi, pytania do sprawozdania. Pytań brak.

Ad.11 Odpowiedzi na zapytania i interpelacje.
Burmistrz Ścinawy na miejscu odpowiedział na wszystkie zapytania i interpelacje.
Odnośnie zapytań o naprawę dróg zadanych przez Radną Żogalską, informuję, iż na przyszły rok nie ma 
zaplanowanej tej inwestycji, gdyż po pierwsze musi być wykonana kanalizacja, a środków na te cele nie 
ma. Jeżeli chodzi o lampy wykonywane będę dwie albo trzy i koszty będą bardzo duże, gdyż trzeba 
najpierw wykonać projekt. Jeżeli chodzi o utwardzenie pobocza, wielokrotnie informowaliśmy, iż ulica 
Wrocławska nie jest naszą drogą, wystosowaliśmy pisma do zarządców tej drogi i zawsze uzyskiwaliśmy 
odpowiedź iż brak jest na to zadanie środków finansowych. 
Odnośnie naprawy chodnika przy ulicy Rybnej – na tą inwestycję potrzeba bardzo dużo środków, a 
zjazdy należą do DZIK, wysyłaliśmy pisma do wszystkich zarządców dróg i odpowiedzi uzyskujemy te 
same.  Chodnik przy ul.  Rybnej  jest wpisany do rejestru Konserwatora zabytków i  należy najpierw 
wykonać kanalizacje, której koszty są ogromne.
Jeżeli chodzi o ulicę Przyjaciół Żołnierza – musimy to dokładnie przeanalizować jakiej szerokości są te  
chodniki. Jeżeli chodzi o ulicę Wołowską – to swojego czasu radny powiatowy Pan Kraśniański wiele 
mówił jakie to będą drogi i tylko mówił, a mówić wiele można. 
Jeżeli  chodzi studzienki  przy drodze w Dłużycach, pisaliśmy wielokrotnie i  odpowiedź jest ta sama, 
skierujemy również do Nadzoru Ruchu Drogowego aby zajęli się sprawą i podnieśli te studzienki.
Jeżeli chodzi o oświetlenie w Tymowej,  jestem jak najbardziej za tym co Radna Chrystna, ale tu trzeba 
bardzo dużo pieniędzy a ich po prostu nie ma. Mamy bardzo skromne  środki na ten cel, ale będziemy  
je jeszcze analizowali, bo wniosek od sołtysów wpłynął na 200 lamp, a jest to koszt rzędu 400- 450 tys 
zł.
Sprawa dotycząca oklejonych drzwi Straży Pożarnej – jest naprawdę skandal, poinformowaliśmy o tym 
Państwową Komisję Wyborczą bezskutecznie, a Pan który zarządza tym budynkiem dostał kilkakrotnie 
przypomnienia aby odnowić drzwi, i absolutnie nie będzie to finansowane ze środków gminy.



Na zapytanie Przewodniczącego Rady na jakiej podstawie zostało przeniesione ZGK odpowiadam, iż jest 
to tylko i wyłącznie zmiana adresu, która nie jest reorganizacją.
Wypowiedział  się  radca  prawny  Mecenas  Borutko,  iż  nie  zmienił  się  zakres  przedmiotowy  ani 
podmiotowy,  w  którym  przedsiębiorstwo  realizuje  swoje  obowiązki  także  nie  nastąpiły  zmiany 
organizacyjne, możemy ewentualnie zapytać Panią Dyrektor czy w związku ze zmianą adresu nastąpiły 
jakieś przekształcenia przedmiotowe czy podmiotowe, które z tego co wiem nie nastąpiły. 

Radny Śliwa wyszedł o godz.14:24.

Ad.12 Komunikaty i informacje Przewodniczącego Rady Miejskiej.
Przewodniczący odczytał jakie pisma wpłynęły do Rady Miejskiej, jakich udzielił odpowiedzi, oraz jakie 
skargi wpłynęły i której Komisji je przekazał. 

Radny Sitarski wyszedł o godz.14:28.
Radna Podgórska złożyła wniosek formalny o 10 minut przerwy.
Rada  Miejska  w  Ścinawie  w  obecności  11  radnych  uczestniczących  w  posiedzeniu  -  
„jednogłośnie”  (11 głosami „za”,  „przeciw” - 0, „wstrzymało się” - 1) przyjęła wniosek  
formalny o 10 minut przerwy.

Podczas  przerwy Przewodnicząca  Komisji  Zdrowia,  Pomocy Społecznej,  Oświaty,  Kultury  i  Sportu  – 
Radna Chomont – Parzyńska otworzyła posiedzenie Komisji, na którym wprowadzono zaproponowane 
zmiany  przez  radną  Wityk  –  Szumną  do  „Rocznego  programu  współpracy  Gminy  Ścinawa  z 
organizacjami pozarządowymi oraz podmiotami wymienionymi w art. 3 ust. 3 ustawy o działalności 
pożytku publicznego i wolontariacie na rok 2012.”
Radna Podgórska wyszła o godz.14:52.
Po przerwie wznowiono obrady, przy obecnych 11 radnych na sali obrad.
Przewodnicząca Komisji Zdrowia, Pomocy Społecznej, Oświaty, Kultury i Sportu – Radna Chomont – 
Parzyńska przedstawiła pozytywną opinię do projektu uchwały.
Przewodniczący Rady Miejskiej otworzył dyskusję.
Brak głosów, zamknięto dyskusję.
Rada  Miejska  w  Ścinawie  w  obecności  11  radnych  uczestniczących  w  posiedzeniu  
„jednogłośnie” – (11 głosami „za”, „przeciw”- 0, „wstrzymało się”- 0) podjęła uchwałę Nr  
XXII/101/11 w sprawie wprowadzenia „Rocznego programu współpracy Gminy Ścinawa z  
organizacjami pozarządowymi oraz podmiotami wymienionymi w art. 3 ust. 3 ustawy o  
działalności pożytku publicznego i o wolontariacie na rok 2012 r.”

W  związku  z  wyczerpaniem  porządku  obrad  Przewodniczący  Rady  Miejskiej  w  Ścinawie  
o godz. 15:06 zamknął obrady XXII/11 sesji Rady Miejskiej w Ścinawie.
Na tym protokół zakończono.

Protokołowała: Agata Chwiszczuk  Obradom przewodniczył:
     Przewodniczący Rady Miejskiej

  w Ścinawie
   /-/ Krzysztof Marek

                


